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Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  DOMES SĒDES PROTOKOLS 
 

2022.gada 8.aprīlī                                                               Nr. 9 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek attālināti izmantojot linku  https://teams.microsoft.com/ (attēla un skaņas pārraidi 

reālajā laikā) un elektronisko balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā 

“LIETVARIS”. 

Sēdi atklāj plkst. 09:05 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Tilžas vidusskolas maksas pakalpojumu. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs, Domes priekšsēdētājs  

Sēdi protokolē – Jūlija Korlaša, sēžu protokolu vadītāja 

 

Piedalās deputāti: deputāts Sandra Kindzule, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Ruta Cibule, 

deputāts Aija Mežale, deputāts Anita Kokoreviča, deputāts Aigars Pušpurs, deputāts Egons 

Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Jānis Trupovnieks, deputāts Marija Duļbinska  

 

Ieinteresētās personas:  

Tilžas vidusskolas Skolas direktore Gunta Rižā, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, 

Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, ekonomiste Linda Igaune, juriskonsults 

Juris Annuškāns, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, Sabiedrisko attiecību 

speciāliste Terēzija Babāne, Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Sociālās pārvaldes 

vadītāja Viktorija Puka, izpilddirektore Daina Tutiņa, vecākā sabiedrisko attiecību speciāliste 

Lauma Kaļva, Ziemeļlatgales laikraksta „Vaduguns” redaktors Edgars Gabranovs 

 

Sēdē nepiedalās deputāti:  Sandra Kapteine, Svetlana Pavlovska, Jānis Vancāns, Aldis Bukšs 

– tiešā darba pienākumu dēļ 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs skaidro, ka darba kārtībā ir 1 jautājums. 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

 

 

 

 

https://teams.microsoft.com/
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1.§ 

Par Tilžas vidusskolas maksas pakalpojumu 

 

Ziņo Linda Igaune: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par šī jautājuma izskatīšanas nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par to, kā tiek domāts nodarbināt šos Ukraiņu 

cilvēkus, jo noteikti nav viegli šiem cilvēkiem. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, 

Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Imants 

Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Tilžas vidusskolas maksas 

pakalpojumu". 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 09:14 

 

Pielikumi: 

Lēmums: 1.§- bez pielikumiem. 

 

Sēdi vadīja – 

Domes priekšsēdētājs                   Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 

Protokols parakstīts 08.04.2022. 

 

 
 

 


